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Murai László, az ELTE BTK HÖK elnöke 17:03-kor megnyitja az ülést.  
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Murai László 18:03-kor megnyitja az ülést.  Bemutatja Szecsődi Tímea szombathelyi 

ügyekért felelős alelnököt.  Ritzl András, Bencze Norbert, Font Ági, Kovács Bettina és Tetzel 

Barbara kimentését kérte. A jelenlévők egyhangúlag elfogadják a napirendet. 

1. Aktualitások 

Murai László elmondja, hogy ma 11:00-kor felavatásra került a campus új emlékhelye, a Trefort-kert 

felsőoktatási emlékhely lett, dékán úr és Erdődy rektorhelyettes úr avatta fel. Volt szenátus, doktori 

tanács tagokról és egyetemi tanári felterjesztésekről szavaztak, EHÖK alapszabálymódosításról, a 

TáTK-t érintette leginkább. A Minőségfejlesztési Iroda 2016-os értékelése és a 2017-es célok is 

napirendre kerültek. Az OHV kapcsán érintettek vagyunk ebben mi is. Sujtó Attila felszólalt, szeretne 

az OHV mellé dátumot rendelni, mikor valósulhat meg a riportok nyilvánosságra hozatala. Több 

támogató hozzászólás érkezett, inditványozni fogjuk a következő szenátuson egy dokumentumban a 

konkrétumokat, hogyan, mikor és milyen módon legyen nyilvános. Az ülésen rektor úr nem volt jelen, 

így nem tudjuk a véleményét.  

Kiküldésre került egy szolgáltatásfejlesztési kérdőív, több technikai akadályba ütközött a kitöltése,  

illetve előzetesen sem lett egyeztetve. Új email került kiküldésre a mai nap folyamán a kancelláriától. 

Január 25-én volt a SEK nyílt napja, Murai László dékán úrral, Prischetzky Rékával és dr. Tóth 

Ilonával vett részt.  



Elfogyott az iskolaszövetkezeti kereten lévő pénzünk. Veszélybe került a könyvtári segítők bérezése. 

Ezzel együtt a működési keretünk is erre a pénzügyi évre. Murai László megköszönte mindenkinek a 

munkáját az Educatio Kiállításon, elmondta, hogy megdőlt a látogatottsági rekord, 47ezer fő vett részt 

a rendezvényen. 

A lakhatási támogatásra szánt 100 millió forint nem kerül bele a szoctám alapba, a kollégiumok 

felújítására fordítják. A nagytétényi kollégium beruházása 2017 végére teljesítve lesz, vélhetően EU-s 

támogatással megtoldva.  

A BME GTK integrációjára végül nem kerül sor, marad a Műszaki Egyetem kara.  

Február 15-ig kell leadni a GT költségigényét, ami után a beszerzés kiírásra kerül. Sok változtatásra 

nem kell számítani. Létszámot tekintve a szombathelyi hallgatókkal kiegészülve megyünk Zánkára.  

Közeledik a Bölcsész Napok, dékán úr megígérte, hogy a következő Kari Tanácson napirendre veszik, 

ehhez az IK programokat ki kell találni és elküldeni február 13-ig, melyet brosúraként prezentálunk a 

kari tanács tagoknak.  

A tavaszi választások is közelednek, márciusban kiírásra kerülnek mind a szhékes mind a kgy 

választások. A Kommunikációs Bizottság dolgozik az egységes arculaton.  

Február végén HÖOK közgyűlés lesz az Óbudai Egyetem székesfehérvári campusán. 

Frikker Lúcia elmondja, hogy a szoctám kérvények nem láthatóak még neptunban, a TR iroda már 

dolgozik rajta. Kéri, hogy ha valamilyen felületen látunk kérdést ezzel kapcsolatban, jelezzük a 

hallgatók felé. 

Zirnstein Gerda elmondja hogy a kiadványokat és a fiókokat rendberakták, kéri, hogy a féléves 

beszámolókat február 7-ig küldje el mindenki, illetve a fogadóórákat is írják meg. 

Czinege András kéri, hogy a közéleti referensek vigyék a PBÚ-kat, mert még a decemberi számból is 

jóval nagyobb mennyiség van az irodában, mint kellene.  

Horváth Mihály elmondja, hogy február 15. a TKP pályázatok leadási határideje. 

2. Savaria integráció 

Január 16-i szenátuson került sor az átfogó szabályzatmódosításra. Murai László megkéri Szecsődi 

Tímeát, mondja el, melyek azok a sarokpontok, melyekben az együttműködésünk elindulhat, miben 

tudunk első körben segíteni. Szecsődi Tímea elmondja, hogy az ösztöndíjakról nem sokat tudnak 

szombathelyen, milyen lehetőségek vannak, illetve a tanulmányi ösztöndíj kapcsán milyen átlaghoz 

lesznek viszonyítva a szombathelyi hallgatók. Murai László elmondja, hogy felmenő rendszerben 

kerül változásra, a 2017 előtt kezdett hallgatóknak szombathelyi átlaghoz képest, a 2017-től 

kezdetteknek pedig az ELTE átlaghoz. Nem tudják, hogy a tanulmányi ösztöndíjra fordított normatíva 

visszaosztásra kerül-e, vagy összesítettben számítanak. Szecsődi Tímea és Lukács Cintia megbeszélik, 

hogyan néz ki a két rendszerben a tárgy- és vizsgafelvételek száma, hogyan alakul ez felmenő 

rendszerben.  

3. Félév menete 

Kari Tanács időpontok: február 23, március 23, május 4, június 15, melyek a Czinege András által 

szerkesztett vezetőségi Google-naptárban is rögzítve vannak. 



Vezetőségi időpontok: február 27. március 6, április 3, május 2, június 5. 18:00 

KGy időpontok csütörtökönként. Vezetőképző április 21-23., BN május 9-11.  

Összművészeti fesztivál április 26-27.; Patina április 20. 

4. Nyílt Nap értékelése 

Sok probléma volt, az IK elnökök nem vagy utolsó pillanatban kommunikáltak, sok volt a kavarodás 

és a baki. Murai László kifejti, hogy szerinte az IK elnökök nem mutattak felelősségteljes viselkedést, 

amely rendkívül rosszul mutat a kari vezetés felé is. Felveti, hogy az ülés keretein belül, beszéljék 

meg, mit rontottunk el hök szinten, mit lehetne jövőre másképp csinálni. Lukács Cintia elmondja, 

hogy ő hogyan látja a szervezés folyamatát. Öt hét alatt sokan nem jeleztek vissza, nem foglaltak 

termet. Záborszky Ede elmondja, hogy az átadás-átvételkor hiányosságok merültek fel, nem tudott sok 

dologban intézkedni, ezért az ókoros tájékoztatókban kavarodás volt.  

Zirnstein Gerda elmondja, hogy a dékáni titkárságról megkapott szóróanyagokat mivel nem kapták 

meg digitálisan, sok időt elvett azok reprodukálása. 

5. Szemeszternyitó 

Február 16-án lesz szemeszternyitó, melynek házigazdája a Néprajzi Intézeti Képviselet. Stafira 

Bettina elmondja, hogy egy népi lakodalom imitálása a cél, minden IK-ból kér egy képviselőt. Minden 

IK a saját szakjának öltözzön be, lesz jelmezverseny is. Zsűritagok lesznek Murai László, Stafira 

Bettina és egy oktató a Néprajzi Intézetből. Futó Benedek készíti a kommunikációs kampányt ehhez. 

Lesz plakát és szórólap, valamint egy videó.  

6. Egyebek 

Skriba Orsolya felveti a 2015-ös törvénymódosítás miatti abszolválás problémáját, az egyéni 

szakdolgozati felkészülés tárgyfelvételi lehetőségeit. 

Murai László elmondja, hogy lesz mikrohullámú sütő a hallgatóknak a campuson, A pontos helye még 

nincs meg.  

 

Murai László az ülést 19:58-kor lezárja 

Jegyzőkönyvet vezette: 

Csizmadia Anna s.k.  


